
 

  
 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

                                                       VІІ скликання 

 

                                                   П Р О Т О К О Л 

 

30 травня 2016  року                    м.Черкаси                                                № 5  

                             

засідання  постійної  комісії  обласної 

ради з питань освіти, науки, культури,  

молодіжної  політики  та  спорту 

 

 

Всього членів комісії – 6 

На засіданні присутні – 5 

 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії – Доманський В.М.  

Члени комісії: Коваленко В.М., Ковбоша О.Р., Сегеда А.В., Похольчук Р.В. 

 

 

ВІДСУТНІ: Озірний О.А. 

 

Запрошені: 

 

Данилевський Валерій Вікторович – начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації; 

 

Зеленський Максим Васильович – начальник управління сім’ї, молоді та спорту 

облдержадміністрації; 

 

Івашина Юніана Юріївна – заступник начальника служби у справах дітей 

облдержадміністрації 

 

Карманнік Роман Володимирович – директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації; 

 

Кравченко Наталія Миколаївна – директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації; 

 

 



Касян Тетяна Віталіївна – заступник директора Департаменту соціального 

захисту населення облдержадміністрації; 

 

 

   

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1.Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015 № 2-3/VІІ «Про 

обласний бюджет на 2016 рік». 

Кравченко  

Наталія Миколаївна    

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 

2.Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2016 рік. 

Карманнік 

Роман Володимирович    

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

 

3.Про звіт за 2015 рік із проведення моніторингу виконання Плану реалізації 

Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015-2017 роки. 

Карманнік 

Роман Володимирович    

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

 

4.Про хід виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 № 39-2/VІ «Про 

обласну комплексну програму щодо медичного, соціального забезпечення, 

адаптації, психологічної реабілітації, професійної підготовки (перепідготовки) 

учасників антитерористичної операції на 2015-2017 роки». 

Чикало 

Руслан Олександрович    

- директор Департаменту соціального захисту 

населення облдержадміністрації 

(Данилевський В.В., Найдан О.В., Зеленський М.В.- співдоповідачі) 

5.Про внесення змін до обласної програми «Шкільний автобус» на 2016-2020 

роки. 

 

Данилевський 

Валерій Вікторович    

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

 

6.Про внесення змін до обласної програми підвищення якості шкільної 

природничо-математичної  освіти на період до 2021 року. 

 

Данилевський 

Валерій Вікторович    

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

 



 

 

7.Про внесення змін до рішення обласної ради від 28.12.2011 № 11-3/VІ «Про 

програму розвитку футболу в Черкаській області на 2012-2016 роки». 

 

Зеленський 

Максим Васильович    

- начальник управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту облдержадміністрації 

 

8.Про лист Комітету з питань сім’ї, молодіжної політики, спорту та туризму 

Верховної Ради України про присудження Премії Верховної Ради України за 

внесок молоді у розвиток парламентаризму, місцевого самоврядування. 

 

Зеленський 

Максим Васильович    

- начальник управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту облдержадміністрації 

 

9.Про клопотання щодо присудження Премії Верховної Ради України. 

 

Данилевський 

Валерій Вікторович    

- начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації 

 

10.Про лист начальника управління у справах сім’ї, молоді та спорту  

Зеленського М.В.  

 

Доманський  

Володимир Миколайович -      голова постійної комісії 

 

11.Про депутатське звернення Галушко В.М. 

 

Доманський  

Володимиро Миколайович -      голова постійної комісії 

 

12.Про депутатський запит Баштана О.В. 

 

Доманський  

Володимиро Миколайович -      голова постійної комісії 

 

1.СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М. Вона проаналізувала суть запропонованих змін до обласного 

бюджету, зокрема, зазначила, що управлінню освіти і науки ОДА  кошти 

спрямовуються по КТКВ 070304 «Спеціальні загальноосвітні школи-інтернати, 

школи та інші заклади освіти для дітей з вадами у фізичному чи розумовому 



розвитку» для капітального ремонту холу І-го поверху та центральних сходів 

КЗ «Черкаський навчально-реабілітаційний центр «Країна добра» ЧОР, на 

капітальний ремонт котельні КЗ «Бабанська спеціальна загальноосвітня школа-

інтернат І-ІІ ступенів ЧОР»; управлінню у справах сім’ї, молоді та спорту – на 

оздоровлення дітей з Луганської та Донецької областей та для КЗ «Обласна 

спеціалізована дитячо-юнацька сполртивна школа олімпійського резерву» ЧОР 

для придбання боксерського рингу та ін. (зміни до бюджету у матеріалах сесії). 

Доповідач відповіла на запитання членів комісії. 

ВИСТУПИЛИ: Коваленко В.М., яка поцікавилась станом фінансування 

закладів профтехосвіти. Доповідач сказала, що проблема є, особливо 

Золотоноші, Каневі, Умані та Ватутіному. Робота ведеться, вивчаємо досвід 

Закарпатської області. Також Валентина Михайлівна попросила поінформувати 

про стан справ із зарплатою бібліотекарів. Наталія Миколаївна сказала, що 

необхідно переглядати мережу існуючих закладів, оскільки є такі, де немає 

необхідної кількості читачів. 

Доманський В.М.  запропонував підтримати проект рішення і рекомендувати 

розглянути на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

29.12.2015 № 2-3/VІІ «Про обласний бюджет на 2016 рік» підтримати і 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

Голосування: «За» - 5; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

2.СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В. Обгрунтовуючи необхідність прийняття даного рішення, 

Роман Володимирович сказав, що важливим завданням є розробити концепцію 

створення індустріальних парків у Черкаській області. Індустріальні парки 

сприяють входженню до регіонів передових технологій, завдяки чому 

створюються нові робочі місця і зростають надходження до бюджетів усіх 

рівнів. Розвиток індустріальних парків дозволяє економічно, екологічно та 

естетично структурувати населені пункти. Проведення Департаментом 

регіонального розвитку організаційних заходів, направлених на створення в 

області першого індустріального парку, у тому числі, із залученням 

підприємств, установ, організацій та фізичних осіб-підприємців, дасть змогу 

розробити концепцію індустріальних парків в області. Необхідний обсяг 

фінансування становить 200 тисяч гривень. 

ВИСТУПИВ: Сегеда А.В., який запропонував детальніше пояснити, що являє 

собою індустріальний парк. Доповідач відповів на поставлене запитання. 

Похольчук Р.В. поцікавився, де планується створювати індустріальний парк. 

Доповідач пояснив, що наразі це питання є відкритим, над ним працюватимуть 

фахівці. 



Коваленко В.М. запропонувала конкретніше надавати інформацію щодо 

використання зазначеної суми коштів. Вона запропонувала підтримати даний 

проект рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до Програми економічного і 

соціального розвитку Черкаської області на 2016 рік» підтримати і 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

Голосування: «За» - 4; «Проти» - 0; «Утримались» - 1; Не голосували – 0. 

 

3.СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В. Він сказав, що звіт за 2015 рік із проведення моніторингу 

виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2015-2017 роки підготовлено Департаментом регіонального розвитку на основі 

інформаційних даних та статистичних показників, наданих департаментами 

облдержадміністрації. У звіті висвітлена інформація про стан виконання у 2015 

році проектів регіонального розвитку, передбачених Планом реалізації, суми 

освоєних коштів з початку звітного періоду та з початку реалізації проектів, 

індикатори виконання проектів, їх прогнозні і фактичні значення, а також 

відхилення фактичних значень індикаторів від їх прогнозних показників. Звіт у 

табличному варіанті надано разом із проектом рішення. 

ВИСТУПИВ: Доманський В.М. Він запропонував підтримати даний проект 

рішення і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про звіт за 2015 рік із проведення моніторингу 

виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2015-2017 роки» підтримати і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради.  

Голосування: «За» - 5; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

4.СЛУХАЛИ: 

Чикала Р.О. Він поінформував про стан виконання обласної комплексної 

програми медичного, соціального забезпечення, адаптації, психологічної 

реабілітації, професійної підготовки (перепідготовки) учасників 

антитерористичної операції на 2015-2017 роки (інформація додається, додаток 

№ 1). 

ВИСТУПИЛИ: Данилевський В.В. Він сказав, що по трьох пунктах зазначеної 

комплексної програми працює управління освіти і науки; надання допомоги 

педагогами-психологами дітям відповідної категорії, забезпечення пільгового 

харчування та оздоровлення дітей. Зеленський М.В. зазначив, що профільне 

управління надає відповідну допомогу в питаннях реабілітації учасників АТО, 

їх сім'ям. 

Похольчук Р.В. запропонував підтримати даний проект рішення і 

рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 



ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про хід виконання рішення обласної ради від 

24.04.2015 № 39-2/VІ «Про обласну комплексну програму щодо медичного, 

соціального забезпечення, адаптації, психологічної реабілітації, професійної 

підготовки (перепідготовки) учасників антитерористичної операції на 2015-

2017 роки» підтримати і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

 

Голосування: «За» - 5; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

5.СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В. Він пояснив суть змін до обласної програми «Шкільний 

автобус» на  2016-2020 роки. Зокрема, зазначив, що розділ програми «Обсяги та 

джерела фінансування» пропонується викласти в такій редакції: «Фінансування 

програми здійснюється за рахунок коштів державного, місцевих бюджетів, 

бюджетів об’єднаних територіальних громад, державного фонду регіонального 

розвитку, а також інших джерел, не заборонених законодавством». 

ВИСТУПИЛА: Ковбоша О.І., яка запропонувала підтримати даний проект 

рішення і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради.  

Голосування: «За» - 5; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

6.СЛУХАЛИ: 

Данилевського В.В. Начальник управління освіти і науки ОДА пояснив суть 

змін до проекту рішення «Про внесення змін до обласної програми підвищення 

якості шкільної природничо-математичної освіти на період до 2021 року» 

полягає лише у заміні навчального закладу (інформація Монастирищенської 

районної державної адміністрації). 

ВИСТУПИЛИ: Коваленко В.М., яка запропонувала підтримати даний проект 

рішення і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до обласної програми 

підвищення якості шкільної природничо-математичної освіти на період до 2021 

року» підтримати і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради.  

Голосування: «За» - 5; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

7.СЛУХАЛИ: 

Зеленського М.В. Він пояснив, що проект рішення передбачає продовження дії 

програми до 2020 року, що дасть змогу спорияти розвитку футболу в області. 

ВИСТУПИВ: Доманський В.М., який запропонував підтримати проект рішення 

і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради.  

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

28.12.2011 № 11-3/VІ «Про програму розвитку футболу в Черкаській області на 

2012-2016 роки» підтримати і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради.  

Голосування: «За» - 5; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 



 

8.СЛУХАЛИ:  

Зеленського М.В. Він пояснив, що надійшов лист Комітету з питань сім’ї, 

молодіжної політики, спорту та туризму Верховної Ради України про 

присудження Премії Верховної Ради України за внесок молоді у розвиток 

парламентаризму, місцевого самоврядування. Наразі ведеться робота щодо 

визначення кандидатури: опрацювуються матеріали (пропозиції), що надходять 

до управління. 

ВИСТУПИЛИ: Коваленко В.М., яка запропонувала до наступного засідання 

комісії підготувати пропозиції для затвердження кандидатури на комісії. 

Пропозиція підтримана членами комісії. 

 

9.СЛУХАЛИ:  

Данилевського В.В. Він сказав, що управління освіти і науки 

облдержадміністрації просить порушити клопотання перед Комітетом з питань 

науки і освіти Верховної Ради України щодо присудження означеної Премії 

Чорній Юлії Миколаївні, керівнику гуртка «Спортивне орієнтування» 

Черкаського обласного Центру туризму, краєзнавства і екскурсій учнівської 

молоді ЧОР. Відомість про досягнення Чорної Ю.М. додано до проекту 

рішення. 

ВИСТУПИЛИ: Коваленко В.М., яка запропонувала підтримати даний проект 

рішення і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради.  

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про клопотання щодо присудження Премії 

Верховної Ради України» підтримати і рекомендувати розглянути на сесії 

обласної ради. 

Голосування: «За» - 5; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

10. СЛУХАЛИ:  

Зеленського М.В. Начальник управління у справах сім’ї, молоді та спорту 

повідомив, що управлінням було надіслано листи голові ОДА, голові обласної 

ради, директору Департаменту фінансів облдержадміністрації а також голові 

комісії з питань освіти і науки щодо вирішення питання виділення додаткового 

фінансування для оздоровлення дітей з Луганської та Донецької областей. 

Оскільки питання вже вирішено позитивно, то потреби розглядати його на 

засіданні комісії немає. 

 

11.СЛУХАЛИ: 

Доманського В.М. Він зачитав депутатське звернення Галушко В.М. щодо 

забезпечення Валявської ЗОШ І-ІІІ ступенів Городищенського району 

шкільним автобусом. 



ВИСТУПИЛИ: Данилевський В.В. Начальник управління освіти і науки ОДА 

сказав, що питання буде вирішено позитивно, але треба рішення відповідної 

районної ради. 

ВИСТУПИВ: Похольчук Р.В., який запропонував підтримати депутатське 

звернення. 

Голосування: «За» - 5; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

12.СЛУХАЛИ: 

Доманського В.М. Він зачитав депутатський запит Баштана О.В. щодо 

прохання погодити виділення субвенції з обласного бюджету на проведення 

ремонту Христинівської загальноосвітньої школи №2 І-ІІІ ступенів (звернення 

додається, додаток 2). 

ВИСТУПИЛИ: Доманський В.М. Він запропонува підтримати депутатський 

запит і рекомендувати розглянути на сесії обласної ради.  

ВИРІШИЛИ: депутатський запит Баштана О.В. підтримати і рекомендувати 

розглянути на сесії обласної ради.  

Голосування: «За» - 5; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

 

Голова постійної комісії                                                               В.М. Доманський 

 

Секретар                                                                                            О.І. Ковбоша 


